

Title (en)

Curler for hair-dressing, especially for hair-setting and/or permanent hair-waving.

Title (de)

Lockenwickler, insbesondere zum Wellen und/oder Dauerwellen der Haare.

Title (fr)

Bigoudi utilisable dans la coiffure, notamment pour effectuer des mises en plis et/ou des ondulations permanentes.

Publication

EP 0123757 A1 19841107 (FR)

Application

EP 83420074 A 19830428

Priority

EP 83420074 A 19830428

Abstract (en)

A sleeve (1-6) in which is engaged and held at least one elastic means (2-7) which may or may not extend via one of its ends, a rigid, intermediate casing (3-8) being fitted partially over the length of each elastic means, at least one pin (4-9), which is free to move in translation, passing angularly through at least the said casing in order to permit, under the effect of a pushing force, the rotation and the twisting of the elastic means on itself, inside the sleeve. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un fourreau (1-6) dans lequel est engagé et maintenu au moins un moyen élastique (2-7) débordant ou non partiellement par l'une de ses extrémités, une enveloppe (3-8) rigide, intermédiaire, étant insérée partiellement sur la longueur de chaque moyen élastique, au moins une pique (4-9), libre en translation, traversant angulairement au moins ladite enveloppe pour autoriser, sous l'effet d'une force de poussée, la rotation et le vrillage du moyen élastique sur lui-même, à l'intérieur du fourreau.

IPC 1-7

A45D 2/24; A45D 2/32

IPC 8 full level

A45D 2/24 (2006.01); **A45D 2/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 2/24 (2013.01); **A45D 2/32** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2515011 A1 19830429 - DROIN MICHEL [FR]
- US 4286608 A 19810901 - HANDLEY CHARLES L, et al
- FR 1001953 A 19520229
- DE 3026840 A1 19820211 - BUENDGEN JOSEPH
- US 2852029 A 19580916 - STEELE RICHARD M
- CH 407429 A 19660215 - VOGT PAUL [DE]
- US 2747584 A 19560529 - POLYKRANAS WILLIAM G

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0123757 A1 19841107

DOCDB simple family (application)

EP 83420074 A 19830428